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Foreldrearbeidsutvalget (FAU) - møte nr. 4 
 Fjellsdalen skole 

12.12.2022 

Tidspunkt: 19.00 – 20.30 Sted: Personalrommet (2. etg) 

Innkalt av: Solveig W Eriksen 

Ordstyrer: Solveig W Eriksen Referent: Solveig W Eriksen 

Innkalt: 

 

 

 

 

 

Vara: 

Forfall: 

1 trinn: Maiken O. Høvik, Marte Ingeborg Stangenes, Bjarte Grønstøl 
2 trinn: Torunn Rosenberg Aulie, Bente Krakhellen (kun 2 klasser) 
3 trinn: Mette Didriksen, Karina Eltvik, Ida Mjelde Hanstveit 
4 trinn: Georg Gundersen, Solveig W Eriksen, Camilla Barmen 
5 trinn: Kristine Eidesen, (kun 2 klasser) 
6 trinn: Silje Borvik, Alexandra M. Liseth-Hansen, Trond Gulbrandsøy 
7 trinn: Fabian Tapia, Trude Mette Savland, Monica Bjørnsund 
Rektor Mette Mikkelsen 

Atle Nygård, Karina Klaveness 

Silje, Trond, Monica, Georg, Kristine, Maiken, Camilla, Fabian, Trude Mette 

  
Referat 

 
Sak Diskusjon og Konklusjon 

1.  Godkjenning av innkalling og saksliste 
v/ Solveig W Eriksen 

Innkalling og saksliste godkjent. 

2.  Godkjenning av referat  
v/ Solveig W Eriksen 

Referatet ble godkjent uten kommentarer 

3.  Info fra rektor 
Informasjonssak v/ Mette Mikkelsen 

• Takk for alle som deltok på jubileumsdagen. Det var fin samling også på dagtid i 
Bøneshallen med mange glade barn og fin underholdning. 

• Refleksaksjon: 1. trinn fått vester og de har også laget refleksløype i skogen. Alle fått 
utdelt reflekser til løpehjul, sykler og jakker. 

• Elevundersøkelse gjennomføres på 6. og 7. trinn. På 7. trinn er det obligatorisk å 
gjennomføre. 

• 45 % svarprosent på foreldreundersøkelsen hittil. FAU deler info på nytt på 
trinnsidene. Forslag om å invitere til konkurranse til neste år med premie for å få opp 
svarprosent. 

• Antall førsteklassinger til neste skoleår er ikke klar, men det ligger på rundt 60 barn. 
55 elever går ut fra 7. trinn. Fra innføringsskolen for barn fra Ukraina vil det muligens 
komme noen barn også. Dermed vil totalantallet elever neste skoleår muligens vokse. 



            
  

 
 

            
           

 
 

Sak Diskusjon og Konklusjon 

• Det er sendt inn høringssvar fra skolen på høringen om endrede skolekretsgrenser for 
Fjellsdalen og Sælen. Det er uttrykt sterkt ønske om en høring på skolekretsgrensen 
mot Lyshovden. Prognoser på at elevantallet vil reduseres har vært predikert i mange 
år uten at dette har slått til. Det er ikke aktuelt å endre på bygningsmassen og bygge ut 
skolen grunnet arealkrav til uteområde. Å bygge i høyden er svært krevende og 
dermed ikke aktuelt. 

• Amfiet: Etat for bygg og eiendom (EBE) og SUU Seksjon for strategi, utbygging og 
utredning (SUU) er etatene som rektor purrer på for å få ferdigstilt Amfiet. 
Har de en plan for areal inne og ute, plan for skolebyggene, hva er estimert tid? 
Dersom flere kan følge opp er det bra. Amfiet var lovet ferdigstilt til skolen var 20 år, 
altså i 2017. Arbeidet står nå på vent grunnet en vannledning i bakken.  

• Gangvei bak skolen: kontaktperson er Torgny Gjesdal i EBE. Rektor purrer også på 
dette jevnlig.  

4.  Leksebevisst skole – innspill til evaluering 
Diskusjonssak v/ Mette Mikkelsen 
 
I januar vil rektor sende ut spørreskjema til både elever, ansatte og foresatte med spørsmål 
knyttet til Leksebevisst skole. Ønsker å ta tempen. Nasjonale prøver ble gjennomført 3 uker 
før leksebevisst skole ble innført så resultatet på de nasjonale prøvene kan ikke sees i 
sammenheng med omlegging til Leksebevisst skole. FAU kan spille inn spørsmål til rektor 
på neste FAU møte den 9. januar.  
 

5.  Status økonomi 
Informasjonssak v/ Silje Borvik 
 
Utgår grunnet sykdom. 
 

6.  Samarbeid FAU og SFO 
Informasjonssak v/ Torunn R. Aulie og Bjarte Grønstøl 
 
Til stede på møtet: Rektor, SFO leder og gruppeledere fra 1, 2 og 3. trinn, Torunn og Bjarte. 
 
Saker på agenda var: 

• Informasjonsflyt 
• Aktivitetstilbud 
• Skal ansatte følge barna? 

 
Bra møte med flere oppklaringer. Skjermtid tilbys kun unntaksvis og er ikke et jevnlig tilbud. 
Ønskelig med flere aktiviteter. Ønsker også at SFO etterlyser barn som er meldt inn og ikke 
kommer på langdager. Noen punkter som ønskes avklart følges opp med rektor og SFO-leder 
før neste møte. 
 
  
Saker til neste møte 9. mars: 

• Åpent i romjulen versus åpning kl. 07.15.  
• Rekruttering til 4. trinn. 

 
Referatet fra møtet legges i Dropbox og på Spond. 
 
 
 



            
  

 
 

            
           

 
 

Sak Diskusjon og Konklusjon 

7.  17. mai komite 
Informasjonssak v/ Kristine Eidesen og Bente Krakhellen 
 
Bente orienterte kort. Arbeidet er i rute. 11 foresatte er med i komiteen. 
 

8.  Høring: Skolekretsgrenser 
Informasjonssak v/ Solveig W Eriksen 
 
FAU Fjellsdalen har sendt inn høringssvar. Høringssvaret inkluderte étt innspill fra 
foreldregruppen. 
 
Høringssvaret legges ut på Facebook for å informere foreldregruppen. 
 

9. Foreldreundersøkelsen 2022 
Informasjonssak v/ Solveig W Eriksen 

• Bergen kommune har besluttet at alle skoler skal gjennomføre foreldreundersøkelsen 
til UDIR denne høsten.  

• Samme undersøkelse ble gjennomført høsten 2021.  

• Det er kun en av de foresatte som får tilsendt undersøkelsen 

• Man mottar 1 SMS per barn og må svare på gjeldende barn. Avsender «Skolen». 

• Svarfrist er 20. Desember. 

• Purring går kun ut til de foresatte som ikke har svart. 

Hva kan FAU bidra med? 

• I fjor var det rundt 50% svarprosent. Rektor ber FAU om å oppfordre foresatte til å 
svare på Facebook for å øke svarprosenten. I starten av desember var det 37 % som 
hadde svart. I skrivende stund er vi oppi 45 %. 

• Det er lagt ut info på FAU Fjellsdalen sin Facebook den 21. november. 

• FAU re-poste på Facebook på nytt ca. 15. desember og minne om undersøkelsen og at 
svarfrist er 20. desember. 

10. Disco høst - Evaluering 
Diskusjonssak v/ Solveig W Eriksen 

Utsettes til senere møte. 

11. Eventuelt 
v/ Alle 
 

• Status gangvei og amfi.  
Se sak 3 Info fra Rektor. 
 

• Gangvei mellom rundkjøringen og skolen er veldig mørk – planer om belysing? 
Rektor: lysene kommer på kl. 16.30 ettermiddagen. 
 

• Veien bak skolen er også mørk ned mot Rekdalsveien. Lysene kommer ikke på 
ettermiddagstid.  
Rektor: sjekker opp i dette. 
 



            
  

 
 

            
           

 
 

Sak Diskusjon og Konklusjon 
• Hvordan jobber skolen med skolevegring?  

Rektor: Bergen Kommune har en veileder som benyttes. Det er ulike nivåer på 
skolevegringen der det er ulik tilnærming til skolevegring med skolefravær, og 
skolevegring der barna er på skolen.  
 
Skolevegring er alltid noe som diskuteres med skolens PPT-kontakt dersom barnet har 
høyt fravær. PPT utfører da en sakkyndig vurdering som i noen tilfeller kan anbefale 
at eleven ikke har full skoledag. I slike tilfeller kan Rektor fatte vedtak om 
spesialundervisning med fritak for enkelte fag. Dette gjøres alltid i samarbeid med 
ulike instanser som helsesykepleier, PPT eller barne- og familiehjelpen. Disse 
instansene er organisert under «skoleparaplyen» som forenkler samarbeid mellom 
instansene og skolen. 
 
I tilfeller av skolevegring der Barne- og ungdomspsykiatrisk poliklinikk (BUP) er 
koblet på (BUP er en del av spesialisthelsetjenesten), samarbeider skole og BUP hvis 
foresatte samtykker til dette. Skolen kan ikke melde saker til BUP, dette må gå via 
fastlege. Rapporter og tilbakemeldinger fra BUP går alltid gjennom foresatte, men 
skolen inviterer BUP med i møter der det er ønskelig. 
 
Tiltak og oppfølging av barn som har skolevegring krever ekstra ressurser. Skolen får 
ikke tilskudd og kan heller ikke søke ekstra bevilgning fra kommunen for å tilpasse 
skolehverdagen til barna det gjelder. Kostnadene for tiltakene som settes inn går på 
skolens budsjett. 
 

12. Neste møte 
v/ Solveig W Eriksen 

• Neste møte blir mandag 9. januar kl. 19.00-20.30 

Møterekke våren 2023: 
Uke 2: 9. januar 
Uke 6: 6. februar 
Uke 10: 6. mars (Vinterferie for skolen i uke 9 fra 27/2 til 3/3 – SFO åpen) 
Uke 16: 17. april (Påskeferie i uke 14 fra 3/4 til 10/4) 
Uke 18: 2. mai (OBS tirsdag - fridag 1. mai er mandag) 
Uke 22. torsdag 1. juni - siste møte og avslutning med Bønes pizza på 7. fjell 
(Mandag 29. mai er 2. pinsedag) 

Innkalling kommer i Spond 

 Godkjenning av referatet 

Referatet ble godkjent i møte 9. januar 2023. 

Signatur:  

 


